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Abstract (en)
In a driving device for a rotary web printing machine in series and tiered construction, in which each printing unit (1-6) can be driven individually by
means of associated drive motors, power pickup units (14-19) and shafts for carrying out a production print and can be coupled to form a compound
structure, each printing unit cylinder (20) of each printing unit is directly assigned its own drive motor (8-13). Each drive motor can be coupled via
one power pickup unit in each case to a horizontal and/or vertical shaft (21-24) for synchronisation of the printing units arranged in series and/or the
printing units arranged in tiered construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Antrieb für eine Rollen-Rotationsdruckmaschine in Reihen- und Etagenbauweise, bei welchem jede Druckeinheit (1-6) individuell mittels
zugeordneten Antriebsmotoren, Kraftabgriffseinheiten (14-19) und Wellen zur Durchführung eines Produktionsdruckes antreibbar und zu einem
Verbund kuppelbar sind, ist je einem Druckwerkzylinder (20) jeder Druckeinheit ein eigener Antriebsmotor (8-13) unmittelbar zugeordnet. Jeder
Antriebsmotor ist über je eine Kraftabgriffseinheit an eine Horizontal- und/oder Vertikalwelle (21-24) zur Synchronisation der in Reihe angeordneten
und/oder der in Etagenbauweise angeordneten Druckeinheiten kuppelbar. <IMAGE>
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